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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2023-05-24

Närvarande: Stewe, Peter, Per, Joakim, Annika, Caroline, Dan och Maria Rosenqvist
(adjungerad).

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Finanserna är i ordning 

5. Diskuterade hur vi kan marknadsföra gymnastiken bättre samt ordna 
finansieringen. 

6. Kommunen har tillskrivits om sänkt hastighet i byn men det blev inget 
omedelbart resultat av det. Diskuterade hur vi kan komma fram, Stewe 
undersöker vidare.

7. Underhållsbehov av brandstationen kvarstår men åtgärder går trögt även 
här. Väntar på svar från kommunen.

8. Vi testar supertext(?) som gruppchatt, Per kollar och fixar.

9. Per samlar in kontaktinformation och skickar ut kontaktlista.

10. 7 st nya bryggor ligger nere vid Sjömellet. Dan och Peter mfl lägger i dom 
innan skolavslutningen. Diskuterade hur vi kan få dit mer sand, Dennie 
undersöker vidare.

11. Städschema samt skötselavtal. Lägga ut info på hemsidan med Caroline 
som kontakt. Info läggs löpande ut på byasidan på Facebook.

12. Kommunens iniativ Stationsbingo diskuterades, vad har vi för 
sevärdheter? Vi har lite runt byn men vi kommer inte på så mycket att titta 
på i byn.

13. Övriga frågor:
1. Valborgsfirandet gick jättebra, stor eloge till alla som hjälpte till.
2. Diskuterade mycket om vad och hur vi kan skapa arrangemang som 
samlar byn och skapar trevnad.
3. Vi vill gärna ha blommor igen, Stewe kollar.
 

14. Nästa möte planeras till onsdagen 16 augusti, kl 19 i Solbacken.

15. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


